



Protokoll Styrelsemöte V
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2023-10-24

Lokal: Dolomit, zoom.us

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar: Alharith Shaghi, Alice Erlandsson, Diana Skogastierna, Emilia Östholm, Emil Öberg, Greta Sjöstrand, Ida Bjärfors, Irma Holmgren, Lukas Sjöo, Olivia Scherlund, Petter Adolphson, Tilde Hildebrand
- Övriga: Lennart Nilsson, Linnea Båfält, Ella Bergh, Noa Skördeman

Bilagor:

Protokoll styrelsemöte III

Protokoll styrelsemöte IV

Proposition budgetrevidering

Budget med föreslagen revidering

Budget Medsex 2

Diskussionspunkt ekonomiansvarig informerar

Äskning sittning Jönköping

Proposition revidering av informationspolicyn

Informationspolicyn med föreslagen revidering

Underlag diskussionspunkt

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas 17:30.

2. Val av sekreterare

Greta Sjöstrand nomineras och väljs till sekreterare.

3. Val av justeringsperson

Olivia Scherlund nomineras och väljs till justeringsperson.

4. Närvarande

Styrelsen i sin helhet. Inspektor Lennart Nilsson, FUM-ordförande Linnea Båfält samt Ella Bergh och Noa Skördeman från Medsex är även närvarande.

5. Adjungeringar

Linnea Båfält, Noa Skördeman adjungeras in med närvaro och yttranderätt.

6. Tidigare protokoll



6.1. Protokoll styrelsemöte III

Läggs till handlingarna

6.2. Protokoll styrelsemöte IV

Läggs inte till handlingarna då Petter kommenterar att en mening bör skrivas om.

7. Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden.

8. Anmälan av övriga frågor

8.1. Alharith anmäler punkten GF:s nya utstyrel

8.2. Diana anmäler punkten eventuell ny samarbetspartner

9. Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs som utskickad i kallelsen med tillägg av punkt 8. Övriga frågor samt med ändring av punkt 12. från "OMSiS" till "OMSiS och NatLäk".

10. Programansvarig informerar

Programansvarig är inte närvarande.

11. Hälsorunda

Genomförs.

12. Föregående period

12.1. OMSiS och NatLäk

Emilia informerar om om NatLäk, nationellt möte för alla läkarprogram, en träff främst för programledningarna men där studenter är välkomna att delta. Ett instagraminlägg är förberett med information från NatLäk som ska läggas ut på MF:s sociala medier. Emil fortsätter, det diskuterades om bland annat progresstest, vetenskapligt arbete på läkarprogrammen samt genomströmning i relation till antagningskvoter. Forskrivningsrätt direkt efter läkarprogrammet, hur det kommer att fungera, var även något som diskuterades. En potentiell föreläsare för MF eller Consensus träffades på. EPA var högaktuellt.



Emil informerar vidare om OMSiS, vilket är ett nationellt samarbete mellan LiMUR och motsvariga utskott på andra de lärosätena. LiMUR fick bra svar på anmälda frågor. Vi har nationella kontakter via OMSiS vilka vi bör nyttja.

12.2. Kaffefredag

Irma informerar om att kaffet tog slut, ett bra tecken på att många kom dit. Linnea fyller i att ett mail gått ut till alla som blev intressenominerade.

12.3. Ölprovning VilleValla

Olivia informerar om ölprovningen. Det var ett fullsatt och lyckat evenemang. Vi tar med oss vad som var bra och förbättringspunkter till nästa gång.

12.4. C-FUM

Greta informerar om C-FUM och Petter fyller i. Det var ett långt möte till följd av tekniska strul men alla sektioner bidrog till diskussion och motionen som MF skickat in blev godkänd.

13. Kommande period

13.1. Populärvetenskapsveckan

Alharith, Petter, Olivia och Lukas kommer kommande vecka delta på mässan som hålls på Campus Valla för gymnasiestudenter.

13.2. Sektionsaktivitas sittning

Olivia informerar om sektionensaktivitas sittning som kommer hållas till helgen. Styrelsen ser fram emot denna.

13.3. Extrainsatt styrelsemöte

Greta informerar om att det har behövts tillsättas ett extra styrelsemöte då ett dokument behöver genomröstas inför FUM.

13.4. Canvas och Cava

Olivia informerar om studiesociala utskottets nästkommande event. Platserna tog slut väldigt snabbt!



13.5. FUM02

Greta informerar om att FUM02 och uppmanar alla i styrelsen att delta.

13.6. Dedicare besök

Diana informerar om Dedicars besök i Linköping och Norrköping. Det kommer att bjudas på kaffe och kaka.

14. LiMUR informerar

Emilia informerar om att PreklinKRaM har genomförts. Programråd har genomförts. Prioriteringsunderlaget arbetas med. KlinKRaM kommer genomföras snart. Consensus ska ha en utbildningsbevakningsvecka där LiMUR ska medverka.

15. Medsex informerar

Medsex informerar om pågående planering inför EROS, biljettsläppet gick bra och det sålde slut. Projektgruppen för Festivalen är i gång. Även Open Mic är under planering.

16. Ekonomiansvarig informerar

16.1. Proposition budgetrevidering

Petter presenterar proposition på budgetrevidering. Styrelsen diskuterar. Styrelsen beslutar att godkänna propositionen med korrigerings i den föreslagna budgeten av summan i punkt 11.3 KRaM till 5000 kr samt summan i punkt 21. Medlemsförmåner till 57 000kr.

16.2. Budget Medsex

Petter informerar om den senaste budgetrapporteringen från Medsex.

16.3. Diskussionspunkt

Petter uppmanar styrelsen att diskutera underlaget från utskickad bilaga. Styrelsen diskuterar. Greta och Alice får i uppdrag att diskutera vidare med styrelseutskotten på de regionaliserade orterna.

17. Äskning sittning Jönköping

Petter presenterar äskningen. Äskningen är godkänd enligt äskningspolicyn. Styrelsen diskuterar äskningen. Styrelsen beslutar att godkänna äskningen i sin helhet där 2600kr



kommer att gå från äskningspotten och eventuell överstigning av det beloppet kommer gå från medlemsförmåner. Petter får i uppgift att meddela de äskande.

18. IMU informerar

Ida informerar om IMU:s nuvarande arbete. Olivia tillsammans med studiesociala utskottet har fått ansvar över att framställa en del egen marknadsföring till sina event. Veckans student är genomförd och utvärderat, mycket positiv feedback har inkommit från framför allt studerande på läkarprogrammet. IMU kommer att delta på mässor bland annat i Stockholm och Göteborg.

19. Proposition policyrevidering

Greta och Alharith presenterar proposition revidering av informationspolicyn. Styrelsen diskuterar. Alice yrkar för att godkänna propositionen med ändring av ordet ”stadgeändring till policyändring”. Styrelsen godkänner yrkandet. Styrelsen beslutar att godkänna propositionen med yrkandet samt redaktionella ändringar.

20. Utreda frågan om när val-FUM ska vara

Greta informerar om mötet som haft med nuvarande Medsex, Medsex före detta valberedning samt FUM-ordförande om när datum för kommande val-FUM ska vara. Det som beslutades var att ambitionen är att lägga det tidigare än föregående år. En projektgrupp ska tillsättas för att arbeta fram en mer långsiktig plan för inval av Medsex.

21. Regionalisering

Tilde informerar styrelsen om pågåendearbete med prioriteringslista rörande regionaliseringen. Tilde ber styrelsen diskutera. Styrelsen diskuterar. Fortsatt diskussion kommer att ske på det extrainsatta styrelsemötet.

22. Diskussionspunkt

Emilia ber styrelsen diskutera innehållet i utskickad bilaga rörande. Styrelsen diskuterar ämnet. Ella framför Medsex perspektiv angående förköp. Styrelsen väljer att fortsätta diskussionen på framtida styrelsemöten.

23. K11:s sista föreläsning



Lukas informerar om K11:s sista föreläsning som inträffar 17e november där styrelsen förbereder snittar och bjuder på alkoholfritt bubbel. Lukas informerar om vikten av alla styrelsemedlemmars deltagande för bästa resultat.

24. Övriga frågor

24.1. GF:s nya utstyrelse

Alharith framför önskemål från gammelfaddrarna om ny hoodie. Styrelsen diskuterar. Styrelsen väljer att inte godkänna förslaget då det inte är i linje med MF:s grafiska design.

24.2. Eventuell ny samarbetspartner

Diana presenterar ett erbjudande från ett företag. Styrelsen diskuterar. Styrelsen fortsätter diskussionen på kommande möten.

25. Kommande möten

Finns i kalendern.

26. Utvärdering

Genomförs.

27. Mötet avslutas

Mötet avslutas 20:34.

X

Alice Erlandsson
Ordförande

X

Olivia Scherlund
Justeringsperson